

Principal Panel (English)

For Veterinary Use Only
BAG BALM
Antiseptic Ointment

WARNINGS:

Thoroughly wash udder and teats before milking. No meat withdrawal period or milk withholding time is required when used according to the label. Keep out of reach of children.

ACTIVE INGREDIENTS:

8-HYDROXYQUINOLINE SULFATE 0.3% W/W

DIN 00090565

NET WEIGHT 226.8 g/ 8 oz

Side Panel 1 (English)

INDICATIONS:

BAG BALM is an antiseptic ointment for topical use as an aid in the local treatment of chapped and/or sore teats, minor wounds and inflammation in dairy cattle. Through udder massage, BAG BALM also helps to promote better circulation in congested udders.

DIRECTIONS FOR USE:

For udder massage, apply liberally with thorough massage removing milk at each application. Thoroughly wash udder and teats before milking. For other conditions, apply as directed by a veterinarian.

CAUTIONS:

Do not use in case of deep or puncture wounds or serious burns. If redness or swelling persists or increases, discontinue use and consult a veterinarian.

Storage: Should be stored between 5 – 25°C.

Inactive Ingredients: Petrolatum, Lanolin, Water

Manufactured By / Fabriqué par:
Vermont's Original LLC
Lyndonville, Vermont, US 05851

Imported By / Importé par:
ANB Canada Inc.
Newmarket, ON Canada L3X 3C7

Principal Panel (French)

Pour usage vétérinaire seulement

BAG BALM

Onguent antiseptique

MISES EN GARDE:

Bien nettoyer le pis et les trayons avant la traite. Un délai d'attente pour la viande ou une période de retrait pour le lait n'est pas requis quand utilisé selon les directives de l'étiquette. Garder hors de la portée des enfants.

INGRÉDIENTS ACTIFS:

SULFATE D'HYDROXY-8 QUINOLÉINE 0.3% P/P

DIN 00090565

POIDS NET 226.8 g / 8 oz

Side Panel 2 (French)

INDICATIONS:

BAG BALM est un onguent antiseptique topique à utiliser pour aider au traitement local des trayons gercés et/ou douloureux, des petites blessures et de l'inflammation chez les vaches laitières. Par l'entremise d'un massage de pis, BAG BALM peut également aider à promouvoir une meilleure circulation dans les pis congestionnés.

MODE D'EMPLOI:

Pour le massage de pis, appliquer généreusement et bien masser s'assurant de retirer du lait à chaque application. Laver soigneusement le pis et les trayons avant la traite. Pour les autres conditions, appliquer tel qu'indiqué par un vétérinaire.

PRÉCAUTIONS:

Ne pas utiliser dans les cas de plaies profondes, de plaies perforantes ou de brûlures graves. Si la rougeur ou l'enflure persiste ou augmente, arrêter d'utiliser le produit et consulter un vétérinaire.

Entreposage : Conserver à une température pouvant varier entre 5° et 25 °C.

Ingédients inactifs : pétrolatum, lanoline, eau

Lot :

Exp. :

VERMONT'S ORIGINAL

Top Panel

VERMONT'S ORIGINAL

EST 1899

VERMONT'S ORIGINAL

BAG BALM®

VERMONT'S ORIGINAL

VERMONT'S ORIGINAL

